
Konečně řekl Blatný pravdu – že pouze 30% z
těch co vykazujeme je spojeno s Covidema ….
a lidé se zlobí
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ČESKO: Pokud si necháte nasadit tyhle náhubky, tak pak už není co k tomu dodat. Na hloupost není
lék a a žádná slova to nenapraví.

Internet se teď hemží nadávkami na ministra Blatného a mě to přivádí v naprostý úžas.

Slova Blatného:

„Když vykazujeme i člověka co zemře na autonehodu a má Covid, jako úmrtí s Covidem.
Pouze 30% z těch co vykazujeme je spojeno s Covidem. 10% patří autonehodám bez
spojitosti s Covidem a 60% je větší pravděpodobnost, ale máte ke Covidu třeba rakovinu,
cukrovku či další nemoci. Tohle vše se u nás počítá do statistiky úmrtí Covid.“

Lidé, pročpak mu nadáváte, když konečně řekl jasnou pravdu všem přímo v ČT Moravcovi
do očí a pana Kubka tak málem přivedl k šílenství. To mě fakt potěšilo, protože neznám většího
hlupáka jako je Kubek.  Chtěli byste aby měl pravdu Kubek a jeho statistika byla ta pravá? Pak
teprve uvěříte lháři, nebo hlupákovi. Nevím, co je víc. Blatný konečně řekl nahlas proč jsme z
premiantů banda debilů se kterými se musí zavírat společné hranice.

Kdyby naše statistiky byly pravdivé, tak jsme na tom stejně jako všude jinde ve světě a lidé
se nemusí třepat strachem a plakat se slovy? Co jen s námi bude.“ No co by bylo. Někdo
zemře, někdo se uzdraví a život jde dál. Tak jak to šlo celá staletí. Jsou tu jen dvě podstatné změny.
Žádné nemoc neměla takovou propagaci a kvůli žádné nemoci se nezavíralo všechno, co drželo
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střední třídu nad vodou. Bez střední třídy je každý stát prdeli. To ví každý kdo chodil do školy.

Lidé se chtějí bavit, scházet a cítit, že nejsou na všechno sami. Lítají po sjezdovkách a zajdou i
ke statečnému hospodskému na pivčo. To tak vyděsilo vládce naší země, že navrhli místo roušek
respirátory. Utvrdili mne v tom, že nás potřebují zničit. Kdo z normálních lidí má na to, aby si z
výplaty pořídili respirátory na měsíc. Dále nám tím řekli jací jsme to byli snílci a v potu tváře šili jak
pitomci roušky a oni jsou k ničemu. Proč by se jinak měly měnit za respirátory. Celou dobu nosíte na
opuse hadr který je naprosto k ničemu.

Zbývá poslední poznámka. Kdo asi navrhl ty zatracené respirátory a kdo na nich bude
vydělávat. Myslím že jménu „Prymula“ to jistí. Je to jeho kšeft a předpokládám, že stát mu zajistí
pořádný odbyt. Pokud si necháte nasadit tyhle náhubky, tak pak už není co k tomu dodat. Na
hloupost není lék a a žádná slova to nenapraví.
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